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PROTOKÓŁ NR XXI/2020 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

3 lipca 2020 roku 
(Szkoła Podstawowa nr 134 ul. Kłuszyńska 46) 

godz. 17:20 – 21:05 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 17:20 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XXI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 19 członków Rady.  

Nieobecni: p. Grzegorz Dmytrzak, p. Andrzej Łatka. 

Gość: Przedstawiciel firmy Polkomtel Infrastruktura sp. z o.o. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że wpłynęły wnioski na podstawie § 29 ust. 1 

Statutu o odstąpienie od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu (czyli obowiązku 

przedłożenia projektów uchwał Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni przed sesją 

oraz zamieszczenia na stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy). 

Następnie poddał je pod głosowanie, celem wprowadzenia do porządku obrad poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 232 

w sprawie uchylenia Uchwały nr II/14/2019 Rady Dzielnicy X Swoszowice z 8 stycznia 

2019 r. w sprawie powołania Komisji Kultury. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 233 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 234 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2020. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 1-głos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 235 

w sprawie wypowiedzenia umów dzierżawy części działki znajdującej się  

w Parku Maćka i Doroty i przejęcie ich w zarząd przez Zarząd Zieleni Miejskiej 

w Krakowie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 236 

w sprawie zmiany nazwy Komisji Kontaktów z Mieszkańcami i Promocji powołanej 

Uchwałą nr XX/222/2020 Rady Dzielnicy X Swoszowice z dnia 24 czerwca 2020 r. oraz 

rozszerzenia jej przedmiotu działania i składu osobowego. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Rewizyjnej. 

Druk nr 237 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 238 

w sprawie pozostawienia trasy linii autobusowej nr 178 na trasie Pod Fortem – 

Mistrzejowice. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Kontaktów z Mieszkańcami i Promocji. 

Druk nr 239 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Kontaktów z Mieszkańcami i Promocji. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Zarządu. 

Druk nr 240 

w sprawie korekty uchwały nr XX/217/2020 z dnia 24 czerwca 2020 r. w sprawie 

przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2020 roku. 

  

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Zarządu. 

Druk nr 241 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2020 roku. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie p. Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zgłosić uwagi do projektu porządku 

obrad. Wobec braku uwag p. Przewodniczący, zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu stwierdził, iż 

projekt porządku obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad XXI sesji 

Rady Dzielnicy X Swoszowice, w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XXI sesji  

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

3.07.2020 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XXI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 230 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie przez Szkołę 

Podstawową nr 43 położoną przy ul. Myślenickiej 112 umowy najmu części 

nieruchomości z Orange Polska S.A. i Polkomtel Infrastruktura sp. z o.o. pod stację 

bazową telefonii komórkowej. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 231 

w sprawie likwidacji progu zwalniającego na ulicy Siarczanogórskiej. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 232 

w sprawie uchylenia Uchwały nr II/14/2019 Rady Dzielnicy X Swoszowice z 8 stycznia 

2019 r. w sprawie powołania Komisji Kultury. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 233 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 234 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2020. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 235 

w sprawie wypowiedzenia umów dzierżawy części działki znajdującej się  

w Parku Maćka i Doroty i przejęcie ich w zarząd przez Zarząd Zieleni Miejskiej 

w Krakowie. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 
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Druk nr 236 

w sprawie zmiany nazwy Komisji Kontaktów z Mieszkańcami i Promocji powołanej 

Uchwałą nr XX/222/2020 Rady Dzielnicy X Swoszowice z dnia 24 czerwca 2020 r. oraz 

rozszerzenia jej przedmiotu działania i składu osobowego. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 237 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

/projekt Komisji Rewizyjnej/ 

Druk nr 238 

w sprawie pozostawienia trasy linii autobusowej nr 178 na trasie Pod Fortem – 

Mistrzejowice. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 239 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Kontaktów z Mieszkańcami i Promocji. 

/projekt Komisji Kontaktów z Mieszkańcami i Promocji/ 

Druk nr 240 

w sprawie korekty uchwały nr XX/217/2020 z dnia 24 czerwca 2020 r. w sprawie 

przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2020 roku. 

/projekt Zarządu/ 

Druk nr 241 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2020 roku. 

/projekt Zarządu/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.     

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XX sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady.  

Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych.  

Druk nr 230 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie przez Szkołę 

Podstawową nr 43 położoną przy ul. Myślenickiej 112 umowy najmu części 

nieruchomości z Orange Polska S.A. i Polkomtel Infrastruktura sp. z o.o. pod stację 

bazową telefonii komórkowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Bożenie Zając. 

 

Pani Bożena Zając przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji udział wzięli: 

p. Tadeusz Murzyn, p. Bożena Zając. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię przeprowadzanych badań związanych ze stacją bazową 

telefonii komórkowej. 

 

Pan Konrad Kaczmarczyk zgłosił wniosek formalny o wydłużenie czasu wypowiedzi dla 

przedstawiciela firmy Polkomtel Infrastruktura sp. z o.o. do 10 minut. 

 

Pan Przewodniczący poddał ww. wniosek formalny pod głosowanie. 

Głosowanie: 15-głosów za, 3-głosy przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Wniosek został przyjęty. Czas wypowiedzi przedstawiciela firmy Polkomtel Infrastruktura 

sp. z o.o. został wydłużony do 10 minut. 

 

Pan Przewodniczący oddał głos przedstawicielowi firmy Polkomtel Infrastruktura sp. z o.o. 

 

Przedstawiciel ww. firmy poinformował, iż firma stara się już od roku na przedłużenie 

umowy na eksploatację stacji bazowej telefonii komórkowej. Następnie poinformował 

o kosztach ww. przedsięwzięcia i kwestiach związanych z innymi opiniami wydanymi 

w przedmiotowej sprawie. Poinformował również o raporcie wykonanym na podstawie 

prowadzonych przez cztery miesiące badań natężenia promieniowania elektromagnetycznego. 

Podkreślił, iż Rada Rodziców SP43 wydała opinię pozytywną w przedmiotowej sprawie. 

Zaznaczył również, że prowadzone pomiary dotyczyły zarówno kwestii technicznych, jak 

i środowiskowych, a także, iż nigdy nie było żadnych procesów dot. pogorszenia zdrowia lub 

śmierci z powodu promieniowania stacji bazowych telefonii komórkowej. Podkreślił, iż za 

około dwa tygodnie ma być raport opracowany przez AGH i zaapelował o wstrzymanie się  

z decyzją do czasu jego opracowania. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Bożena Zając, przedstawiciel Polkomtel Infrastruktura sp. z o.o., p. Angelika Kuczaj, 

p. Józef Dziedzic, przedstawiciel Polkomtel Infrastruktura sp. z o.o., p. Przewodniczący, 

p. Artur Markiewicz, przedstawiciel Polkomtel Infrastruktura sp. z o.o., p. Angelika Kuczaj, 

p. Andrzej Drąg, p. Andrzej Balicki, p. Elżbieta Dąbska, p. Andrzej Drąg, p. Artur 

Markiewicz, przedstawiciel Polkomtel Infrastruktura sp. z o.o., p. Wojciech Liszka, p. Konrad 

Kaczmarczyk. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestie aspektów zdrowotnych związanych z promieniowaniem 

elektromagnetycznym. Poruszono również sprawę związaną z finansowaniem placówek 

oświatowych. Następnie omówiono kwestie związane z montażem stacji bazowych telefonii 

komórkowej na placówkach publicznych oraz z dalszą bezumowną pracą stacji bazowej 

telefonii komórkowej na dachu SP nr 43. 

 

Pan Konrad Kaczmarczyk zgłosił wniosek formalny o procedowanie niniejszego projektu 

uchwały na następnej sesji Rady Dzielnicy X. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy, celem dokładniejszego rozpoznania 

zagadnienia. 
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(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 

p. Konrada Kaczmarczyka. 

 

Głosowanie: 2-głosy za, 8-głosów przeciw, 6-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został odrzucony. 

 

Pan Tadeusz Murzyn zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony przez p. Tadeusza 

Murzyna. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Wniosek został przyjęty. Dyskusja zakończona. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 1-głos przeciw, 3-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XXI/224/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 231 

w sprawie likwidacji progu zwalniającego na ulicy Siarczanogórskiej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Bożenie Zając. 

 

Pani Bożena Zając przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Andrzej Drąg, p. Artur Markiewicz, p. Angelika Kuczaj, p. Przewodniczący, p. Andrzej 

Balicki, p. Tadeusz Murzyn, p. Dominik Galas, p. Angelika Kuczaj, p. Adam Rymont, 

p. Przewodniczący, p. Bożena Zając, p. Andrzej Adamus, p. Dominik Galas, p. Adam 

Rymont, p. Tadeusz Murzyn, p. Bożena Zając. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z pokryciem kosztów demontażu progów 

zwalniających oraz uciążliwością związaną z przedmiotowymi progami. Omówiono również 

kwestie dot. wydawania opinii przez rady dzielnic w tym temacie. Podkreślono także, że ww. 

próg jest w niedalekim sąsiedztwie szkoły. 

 

Pani Angelika Kuczaj zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Wniosek został przyjęty. Dyskusja zakończona. 
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Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

 

Głosowanie: 1-głosów za, 11-głosów przeciw, 7-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nie została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 232 

w sprawie uchylenia Uchwały nr II/14/2019 Rady Dzielnicy X Swoszowice z 8 stycznia 

2019 r. w sprawie powołania Komisji Kultury. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Adamowi Rymontowi. 

 

Pan Adam Rymont przeczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie.  

 

Pan Dominik Galas poruszył kwestię związaną z członkostwem swojej osoby oraz p. Bożeny 

Zając w Komisji Kultury. 

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały.  

  

Głosowanie: 13-głosów za, 1-głos przeciw, 5-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXI/225/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 233 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem. 

  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Dominik Galas, p. Angelika Kuczaj, p. Andrzej Drąg. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię nazewnictwa zadań ujętych w załączniku do uchwały 

oraz kwestię związaną z wysokością środków przeznaczonych na  modernizację alejek 

parkowych w Parku Maćka i Doroty. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 12-głosów za, 1-głos przeciw, 6-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXI/226/2020 została podjęta. 

 

Pan Artur Markiewicz poruszył kwestię związaną z referowaniem projektów uchwał 

budżetowych.  

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Andrzej Balicki, p. Przewodniczący, p. Tadeusz Murzyn, p. Artur Markiewicz. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 234 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2020. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Angelika Kuczaj, p. Przewodniczący, p. Konrad Kaczmarczyk, p. Przewodniczący, 

p. Agnieszka Pogoda-Tota. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z realizacją zadania pn. „Organizacja imprez 

osiedla Opatkowice”. Pani Angelika Kuczaj odczytała poprawkę swojego autorstwa. 

Omówiono również kwestie związane z propozycją przeznaczenia środków na zadanie 

w Szkole Podstawowej nr 134. Pan Konrad Kaczmarczyk odczytał poprawkę swojego 

autorstwa. Omówiono również kwestię związaną ze współpracą radnych os. Opatkowice.  

 

Pan Tadeusz Murzyn zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 2-głosy przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Wniosek został przyjęty. Dyskusja zakończona. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie złożone poprawki. 

 

Poprawka p. Konrada Kaczmarczyka. 

Głosowanie: 12-głosów za, 2-głosy przeciw, 5-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Poprawka p. Angeliki Kuczaj. 

Głosowanie: 6-głosów za, 6-głosów przeciw, 7-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka nie została przyjęta. 

 

Po procedowaniu ww. poprawek p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 12-głosów za, 0-głosów przeciw, 7-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXI/227/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 235 

w sprawie wypowiedzenia umów dzierżawy części działki znajdującej się  

w Parku Maćka i Doroty i przejęcie ich w zarząd przez Zarząd Zieleni Miejskiej 

w Krakowie. 
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Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XXI/228/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 236 

w sprawie zmiany nazwy Komisji Kontaktów z Mieszkańcami i Promocji powołanej 

Uchwałą nr XX/222/2020 Rady Dzielnicy X Swoszowice z dnia 24 czerwca 2020 r. oraz 

rozszerzenia jej przedmiotu działania i składu osobowego. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Konradowi Kaczmarczykowi. 

 

Pan Konrad Kaczmarczyk przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Wojciech Liszka, p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Adam Rymont. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną ze składaniem projektów uchwał oraz kwestie 

związane ze składem osobowym niniejszej komisji w odniesieniu do składu osobowego 

Komisji Kultury.  

 

Następnie p. Artur Markiewicz przeczytał złożoną poprawkę do niniejszego projektu 

uchwały. 

 

W dalszej dyskusji na temat liczby członków w poszczególnych komisjach udział wzięli: 

p. Artur Markiewicz, p. Przewodniczący, p. Dominik Galas.  

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa 

p. Artura Markiewicza. 

 

Głosowanie: 6-głosów za, 10-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się.  

Poprawka nie została przyjęta. 

 

Po procedowaniu ww. poprawki p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 0-głosów przeciw, 6-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXI/229/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Rewizyjną. 

Druk nr 237 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji w sprawie niniejszego projektu uchwały udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Tadeusz Murzyn. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXI/230/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 238 

w sprawie pozostawienia trasy linii autobusowej nr 178 na trasie Pod Fortem – 

Mistrzejowice. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Drągowi. 

 

Pan Andrzej Drąg przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXI/231/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Kontaktów z Mieszkańcami 

i Promocji. 

Druk nr 239 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Kontaktów z Mieszkańcami i Promocji. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dariuszowi Rejkowi. 

 

Pan Dariusz Rejek przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wpłynęła poprawka, jednocześnie prosząc autora 

p. Adama Rymonta o jej odczytanie. 

 

Pan Adam Rymont odczytał ww. poprawkę. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszą poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki. 
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Głosowanie: 18-głosów za, 1-głos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXI/232/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 240 

w sprawie korekty uchwały nr XX/217/2020 z dnia 24 czerwca 2020 r. w sprawie 

przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2020 roku. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały. Następnie otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXI/233/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 241 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic”  

w 2020 roku. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały. Następnie otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXI/234/2020 została podjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pani Elżbieta Dąbska zapytała p. Przewodniczącego o kwestie związane z prowadzeniem 

dyskusji na komisjach i sesji Rady Dzielnicy X. 

 

Pan Przewodniczący podkreślił, iż jego rolą jest prowadzenie obrad zgodnie z przepisami 

Statutu Dzielnicy X, natomiast za prowadzenie posiedzeń komisji odpowiedzialni są 

poszczególni przewodniczący. 

 

Pan Rafał Oświęcimka poruszył kwestię zgłoszonych nasadzeń zieleni na terenie Dzielnicy X 

wykonywanych w zakresie zadania realizowanego w ramach Budżetu Obywatelskiego. 

Następnie ponownie wyjaśnił kwestie związane ze złożeniem rezygnacji z członkostwa 

w Zarządzie. 

 

Pani Dorota Kozak poruszyła kwestię związaną z delegowaniem na odbiory. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Dorota Kozak, p. Przewodniczący, p. Dorota Kozak, 

p. Przewodniczący, p. Rafał Oświęcimka. 

 

Pan Józef Dziedzic poruszył kwestię braku przedstawicieli os. Swoszowice, Wróblowice 

i Zbydniowice w Komisji Promocji, Kontaktów z Mieszkańcami i Kultury. 
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W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Rafał Oświęcimka, p. Józef Dziedzic. 

 

Pan Artur Markiewicz poruszył kwestię relacji pomiędzy radnymi os. Opatkowice oraz 

członkostwa w Zarządzie p. Rafała Oświęcimki. 

 

Pani Bożena Zając poruszyła kwestie związane ze swoją działalnością radnej, niewłaściwych 

relacji oraz złej atmosfery wśród radnych Dzielnicy X. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Bożena Zając, p. Przewodniczący. 

 

Pani Angelika Kuczaj poruszyła kwestię związaną z nasadzeniami zieleni oraz relacji 

pomiędzy radnymi Dzielnicy X. 

 

Pan Adam Rymont podkreślił, iż bardzo dobrze zna sytuację w placówkach kultury na terenie 

Dzielnicy X. Jednocześnie zaznaczył, iż nie jest już kierownikiem Klubu Kultury Kliny, 

ponieważ przeszedł na emeryturę. 

 

Pan Dominik Galas poruszył kwestię relacji radnych Dzielnicy X z p. Przewodniczącym. 

 

Pan Konrad Kaczmarczyk poruszył kwestię wskazywania nasadzeń na terenie Dzielnicy X. 

Następnie poruszył kwestie oskarżeń kierowanych w kierunku jego osoby. 

 

Podczas wypowiedzi p. Konrada Kaczmarczyka część radnych opuściła posiedzenie, 

przyczyniając się do niezachowania quorum i doprowadzając do konieczności odroczenia 

sesji przez p. Przewodniczącego. Radni, którzy opuścili posiedzenie w tym momencie: 

p. Elżbieta Dąbska, p. Andrzej Drąg, p. Józef Dziedzic, p. Dominik Galas, p. Dorota Kozak, 

p. Angelika Kuczaj, p. Artur Markiewicz, p. Bożena Zając.   

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż sesja będzie kontynuowana za 5 minut w tym samym 

miejscu. Po upływie 5 minut p. Przewodniczący poinformował, iż w chwili obecnej quorum 

jest zachowane, ponieważ jest 11 radnych lecz, aby spełnić zapisy Statutu Dzielnicy X 

nieobecnych radnych należy powiadomić o terminie jej kontynuowania. Zgodnie z przepisami 

p. Przewodniczący wyznaczył nowy termin posiedzenia odraczanej sesji na 3.07.2020 r. o 

godzinie 20:55 w Szkole Podstawowej nr 134 ul. Kłuszyńska 46 i poprosił pracownika UMK 

obsługującego sesję Rady Dzielnicy X o powiadomienie o niniejszym terminie wszystkich 

nieobecnych radnych. 

 

(2 posiedzenie)  

 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 20:55 stwierdził quorum i wznowił obrady 

XXI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 11 członków Rady.  

Nieobecni: p. Elżbieta Dąbska, p. Grzegorz Dmytrzak, p. Józef Dziedzic, 

p. Dominik Galas, p. Dorota Kozak, p. Angelika Kuczaj, p. Andrzej Łatka, p. Artur 

Markiewicz, p. Tadeusz Murzyn, p. Bożena Zając. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 



 14 

Pan Andrzej Drąg oświadczył, iż w chwili obecnej jest świadom swojego błędu natomiast 

posiedzenie sesji Rady Dzielnicy X opuścił ze względu na niedyspozycję zdrowotną. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Andrzej Drąg. 

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż najprawdopodobniej sierpniowa sesja 

odbędzie się pod koniec miesiąca. Następnie przeliczył wszystkich radnych i sprawdził 

obecność oraz zakończył sesję słowami „Zamykam XXI sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice” zwołaną na 3 lipca 2020 r. na godz. 17.00. 

 

Koniec sesji godzina 21:05. 

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 


